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„Csak az az igazi tudomány, amely világra szól; ezért, ha igazi tudósok és - amint kell - jó 

magyarok akarunk lenni, úgy a tudomány zászlóját olyan magasra kell emelnünk, hogy azt 

hazánk határain túl is meglássák, és megadhassák neki az illő tiszteletet.” 

Eötvös Loránd 



 

Bemutatkozás: 

Müllner Tamás vagyok, másodéves biológia alapszakos hallgató. 2021-ben érettségiztem a 

Budapesti II. Kerületi II. Rákóczi Ferenc Gimnáziumban, ahová emelt szintű biológia-kémia 

tagozatra jártam, majd a 2021/22-es tanévben el is kezdtem tanulmányaimat az ELTE-n.  

Már a gólyatábor előtt, a gólya-mentor találkozón nagyon megtetszett a közösség, amelyet a 

gólyatáborban kapott élmények és az ott kialakult barátságok csak megerősítettek. Fantasztikus 

mentorgárdám volt, akik meg is hozták a kedvem, így jelentkeztem is mentornak első évben. 

Sajnos úgy hozta az élet, hogy magánügyi problémák miatt nem tudtam befejezni a képzést, de 

ahogy csak tudtam, próbáltam segíteni a szakterületet és a kart is. Emiatt jelentkeztem még azon 

a nyáron csapatvezetőnek a gólyatáborba, ami mentorság hiányában szerintem elég 

tapasztalattal vértezett fel a problémamegoldással és a felelősségvállalással kapcsolatban. 

Ebben az évben nem jelentkeztem mentornak végül, mivel ambícióim voltak a szakterületi 

koordinátori tisztség betöltésére. Ezen kívül aktívan részt vettem a kari és szakterületi életben 

is. Első évemben megfigyelőként részt vettem több küldöttgyűlésen is, majd a következő 

ciklusban jelentkeztem is képviselőnek, ahol a szakterület bizalmat is szavazott nekem. 

Továbbá részt vettem többek között a Lágymányosi Eötvös Napok keretein belül megtartott 

civilfaluban, az Educatio Szakkiállításon, illetve az ELTEfeszten is. 

 

Tervek: 

Legfontosabb feladataim közé tartozik, a szakterülethez tartozó hallgatók érdekképviselete az 

érintett szakokért felelős szervezeti egységeknél, így nagy hangsúlyt szeretnék fektetni az 

intézet vezetőségével folytatott kommunikációra, kölcsönös tiszteletre, hiszen ezek az 

információáramlásnak és a felmerülő problémák kezelésének alappillérei.  

A közösségi felületek a jelenlegi szakterületi koordinátor, Szolnoki Fanni alatt fel lettek 

virágoztatva, melyek szerintem nagyban hozzájárultak a jelenlegi nagyon aktív szakterület 

létrehozásában, tájékoztatásában, és a szakterületi hovatartozás, életérzés átadásában. Ezen 

okoknál fogva, mindenképpen szeretném folytatni ezen felületek igénybevételét, folytonos 

használatát. Sajnos én nem vagyok egy, a közösségi médiát aktívan használó ember, viszont 

Fanni biztosított segítségéről, és reményeim szerint pár hónap alatt én is beletanulok ezek 

minden csínjába-bínjába. 

Kicsit nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni a többi szakterülettel közös programok 

szervezésére, mivel a gólyatábor egyik alapelemének, a kevert szakterületű csapatoknak is a 

legfontosabb célja, hogy a gólyák megismerkedjenek és barátságokat, ismertségeket 

alakítsanak ki más szakterületen lévő gólyákkal, hallgatókkal is. Emiatt már beszéltem több 

jelenlegi szakterületi koordinátorral is, hogy milyen programok lennének a legalkalmasabbak 

erre. Itt ötletnek vetettem fel a különböző sporttevékenységek szervezését, hiszen ezek alatt 

könnyebb vegyes csapatok felállítása, az éppen nem játszó diákok pedig könnyebben 

beszélgetésbe tudnak elegyedni, nem úgy, mint egy kocsmatúrán, mely alatt egy csapat 

általában nem találkozik más csapatokkal. 

Kása Kata Hanga által elindított MSc felkészítő előadások hatalmas sikert arattak, így 

mindenképpen szeretném ezeket folytatni, továbbá mindenképpen szeretnék még nagyobb 

hangsúlyt fektetni a különböző angolnyelvű tudományos és szociális programok szervezésére 



 

is. Ennek azért látom szükségét, mivel a hallgatók tanulmányaikat az MSc képzés keretein 

belül, egy kivételével, csak angol nyelven folytathatják, ami nehézség lehet. Ilyen programok 

szervezésében és a külföldi hallgatók minél jobb beilleszkedése érdekében szeretném 

munkámat a Külügyi mentorkoordinátorral minél szorosabban együttműködve végezni.  

 

Környezettan: 

Felmerülhet a kérdés, hogy miért emelem ki a pályázatomban a környezettant, hiszen ők is 

szerves részei a szakterületnek. Azért tettem így, mivel igaz, hogy szerves részei, több ember 

is megfeledkezik róluk, így mindenképpen fel szerettem volna hívni a tisztelt olvasó figyelmét. 

Konzultálva több környezettanos hallgatóval, egyeztettük mindannyiunk véleményeit és ötleteit 

is. Ezen belül szeretném, ha a környezettanos hallgatók tisztában lennének leendő pozícióm 

(megválasztásom esetén) lényegével, hogy bármilyen felmerülő probléma esetén engem 

bármikor meg tudnak keresni. Ezzel kapcsolatban megkértem őket, segítsenek, hogy minél több 

hallgatóhoz eljusson a híre az alakuló küldöttgyűlés előtti Szakterületi Csoport (később SzaCs) 

ülésének, ahol személyesen is bemutatkozom minden jelenlévőnek, és bármilyen, akár a 

pályázatommal, akár a tisztséggel, vagy bármi mással kapcsolatban felmerülő kérdésre szívesen 

válaszolok. Ezen kívül beszéltük, hogy léteznek környezettanos hagyományok, melyek 

meglétét, külön szervezését teljes mértékben tiszteletben hagyom és rájuk bízom. Viszont 

segítenek minél jobban bevonni a hallgatókat az általam, illetve a SzaCs által szervezett, teljes 

szakterületet érintő programokba. 

 

Szakterületi Csoport: 

Véleményem szerint jelenleg egy aktív szakterületünk van, melynek tagjai gyakran látogatják 

a Szakterületi Csoport üléseket és a különböző szakterületi és kari programokat. Viszont úgy 

gondolom van még hova fejlődni. Rengeteg aktív MSc-s hallgatónk van, viszont ők az idő 

múlásával, ahogy egyre jobban közeledik a második szakdolgozat megírása, egyre 

kevesebbszer fognak tudni részt venni. Így elsődleges célom a jelenleg aktív hallgatók 

megtartása és a következő gólyaévfolyamból minél több hallgató bevonása. Így a tanév első 

SzaCs-át egy könnyedebb hangvételűnek szánnám. Természetesen a legfontosabb információk 

elhangoznának, viszont nagyobb hangsúlyt fektetnék a beilleszkedésük elősegítésére. 

Szeretném, hogy minél jobban megismerkedjenek a felsőbbéves hallgatókkal, hátha ezek az 

ismeretségek elősegítik, hogy a későbbi szakterületi programokra és eseményekre is eljöjjenek. 

Emellett az aktív kommunikációt is kulcsfontosságúnak tartom, így kifejezett figyelmet 

szeretnék fordítani a gólyaprogramok alatti népszerűsítésre, ahol a lelkes gólyákat a kezdetektől 

fogva meg tudjuk szólítani. Ezen kívül minél diverzebb programrepertoárt szeretnék létrehozni 

az év során, hogy minden hallgató megtalálja a számára legvonzóbbakat. Így szeretnék 

sportprogramokat, jelenleg is működő társas esteket, kreatív esteket tartani, és szeretnék 

megvalósítani egy szakterületi csocsóbajnokságot is. Ugyanakkor számítok a szakterület 

minden aktív hallgatójának véleményére és segítségére, így minden további ötletet örömmel 

fogadok. 

 

 



 

Tudományos élet: 

Természetesen nem szabad elfelejteni a diákok tudományos előmenetelének elősegítését sem. 

Ezzel kapcsolatban, főleg a kialakult jelenlegi helyzet miatt, miszerint a Bolyai Kollégiumban 

a biológus hallgatók száma lecsökkent, kitüntetett figyelmet szeretnék szentelni erre. Már az 

orientációs napok előtt, akár a gólya-mentor találkozók alkalmával is felhívnám a gólyák 

figyelmét erre a lakhatási lehetőségre is, hiszen ez egyszerre egy nagyszerű, tanulmányaikat 

elősegítő hely, ezen kívül a vidéki hallgatók lakhatását is biztosítaná. Természetesen nem csak 

gólyák jelentkezését várják ide, így a többi évfolyam számára is kiemelném ezt a lehetőséget. 

Ezeket mind a Tudományos referenssel konzultálva, közösen végezném, ahogy a TDK 

(Tudományos DiákKör) népszerűsítését is. 

 

RuBiSCo (Rutinos Biológiai Szakterületi Korrepetálás): 

Nagy örömömre, a kialakult rendszer az elvártaknak megfelelően működik, a jelenlegi 

RuBiSCo koordinátor sikeresen végzi a munkáját. A korrepetálások mennyiségét nézve az őszi 

félév sűrűbb, a gólyáknak az elején több segítségre van szüksége, többek között a kritérium 

vizsgák miatt. Viszont a tavaszi félévben sem tétlenkednek, mindenkinek, akinek szüksége van 

rá, biztosítanak korrepetálást. Konzultálva Heli Anett Pannával, a jelenlegi koordinátorral, 

biztosítottam, hogy minden felmerülő problémával kapcsolatban segítek ahogy tudok. Említette 

is, hogy nem feltétlenül jut el a RuBiSCo híre minden diákhoz, így ennek a promótálásával 

mindenképpen szeretnék foglalkozni, a mentoroknak is említve, hogy népszerűsítsék a gólyák 

körében. 

 

BReKi (Biológus Rendszeres Kirándulások): 

Ennek szervezése és kivitelezése is sikeresen zajlott több alkalommal is a tanév során, két 

diáktársunk által. Megbeszélésünk során elmondták, hogy a legfőbb nehézség oktatókat találni 

ezekre a túrákra, akik hajlandóak lennének és rá is érnének eljönni. Ebben és bármilyen más 

felmerülő problémával kapcsolatban biztosítottam őket támogatásomról, így megválasztásom 

esetén esetleg már a nyár folyamán beszélnék a Tisztelt Intézetigazgató Úrral, hogy mi lenne a 

legkézenfekvőbb megoldás ezen probléma elhárítására. 

 

Mentorrendszer: 

Mivel közvetlenül csak a képzés elejébe láttam bele, és a megválasztott mentorfelelős eddig is 

hibátlanul végezte munkáját, így célom az, hogy a leghatékonyabban és legmegfelelőbben 

segítsem munkáját. Úgy gondolom, nincs akadály a közös munkánk előtt. 

 

Gólyaprogramok: 

Bár megválasztásom esetén hivatalosan csak szeptembertől lépnék pozícióba, Fannival 

megegyeztünk abban, hogy a pozícióba való beletanulás érdekében én is részt veszek a nyári 

gólyaprogramokkal kapcsolatos ötletelésekben és a kivitelezéseikben is. A szeptemberi 



 

gólyaprogramokat illetőleg, addigra már hivatalosan is elkezdődik a ciklusom, így a gólyáknak, 

mint jelenlegi szakterületi koordinátor tudom prezentálni magam. 

 

Zárszó: 

Először is szeretném megköszönni Szolnoki Fanninak és Kása Kata Hangának is azt, hogy 

rengeteg időt töltöttek a felkészítésemmel, remélem méltó utódjuk leszek. Továbbá szeretném 

megköszönni minden tisztségviselőnek, barátomnak és szaktársamnak, akik építő kritikáikkal 

segítették pályázatom tökéletesítését és hogy bátorítottak a jelentkezésre. Remélem 

munkámmal tovább viszem a Hallgatói Önkormányzat, és a Biológia és Környezettudományi 

szakterület jó hírét. 

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat. Amennyiben bármilyen észrevételed vagy kérdésed 

lenne, keress bátran az alábbi elérhetőségek egyikén! 

 

Müllner Tamás 
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